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PROCES – VERBAL 

 

 

 

          Încheiat azi 27 02 2023 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, 

care a avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, 

convocare care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal  al sedinței ordinare din data de 30 01 2023; 

2. Alegerea președintelui de ședință; 

3. Proiect hotărâre încetare mandat consilier local Ninu Constantin – primar; 

4. Proiect hotărâre aprobare organigramă și stat funcții aparat specialitate al 

primarului comunei – primar;                          

5. Proiect hotărâre aprobare  număr posturi asistenți personali – primar; 

6. Proiect hotărâre aprobare  protocol colaborare cu MMSS – primar; 

7. Proiect hotărâre rectificare buget local 2023 – primar; 

8. Raport privind stare economică, socială, de mediu comuna Băiculești 

2022– primar; 

9. Diverse 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 14 din cei 15 consilieri în funcţie, domnul consilier Ninu 

Constantin a demisionat. 

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi şi următoarele două luni preşedinte de 

şedinţă a fost ales de toţi consilierii prezenţi, domnul consilier Radu Marian şi a 

fost adoptată hotărârea nr. 5.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local  procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data de 30 01 2023, toţi consilierii prezenţi fiind de 

acord cu acestea şi  pe marginea lui  s-au purtat următoarele discuţii: 

          D-l consilier Costin Gheorghe arată că în procesul verbal s-a menționat greșit 

“că solicită mici investiții  și în satul Valea Brazilor”, dânsul a solicitat să se 

realizeze un proiect mare pentru fosta comună Tutana. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

         Trecut la  punctul doi al ordinei de zi: Proiect hotărâre încetare mandat 

consilier local Ninu Constantin – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe 

marginea lor nu se poartă discuţii. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre, a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 6.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare 

organigramă și stat funcții aparat specialitate al primarului comunei – primar, 
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secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, 

face precizările necesare  şi pe marginea lor  nu  se poartă discuţii.       

        Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 7.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare  număr 

posturi asistenți personali – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe  

marginea lor  nu  se poartă discuţii. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 8.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare  protocol 

colaborare cu MMSS – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe  marginea lor nu  

se poartă  discuţii. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 9.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre rectificare buget 

local 2023 – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi şi  

proiectul de hotărâre, face precizările necesare, impreună cu primarul comunei, 

arătând că suma rectificată este alocată de Consiliul Județean Argeș, conform  

hotărârii nr. 42/31 01 2023 şi pe  marginea lor nu  se poartă  discuţii. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 10.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Raport privind stare economică, 

socială, de mediu comuna Băiculești 2022– primar, prezentat de primarul comunei 

și pe marginea lui nu se poartă discuții. 

         Toți consilierii prezenți sunt de acord cu Raport privind stare economică, 

socială, de mediu comuna Băiculești 2022. 

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         D-l consilier Floarea Ion  întreabă ce probleme sunt cu exploatarea 

forestieră din punctul “Dealul Oltenilor”. Primarul comunei arată că va fi scoasă 

întreaga cantitate de masă lemnoasă. 

         D-l consilier Derviș Constantin Adrian aduce în discuție problema 

gunoaelor care sunt aruncate pe margiea râului Argeș si anume: 

- aruncarea gunoaelor  pe margiea râului Argeș este interzisă; 

         -  anumite persoane printre care și Năstosoiu Marius a aruncat gunoae pe 

marginea râului, a fost atenționat să nu mai arunce și să le ridice pe cele aruncate, 

         - a fost informat și d-l Botan Constantin cu acest aspect, dar nu s-au luat 

măsuri. 

         D-l Botan Constantin arată că o comisie din cadrul Primăriei Băiculești s-a 

deplasat la fața locului și a intocmit un proces – verbal. 

         D-l consilier Costin Gheorghe arată următoarele: 
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          -  mai mulți cetățeni din comună doresc ca frații Popa să fie făcuți cetățeni 

de onare ai comunei pentru meritele lor de a participa la diferite concursuri 

sportive, unde au obținut diplome și prin acestea au reprezentat comuna 

Băiculești; 

         - prezintă un dosar cu diplomele acordate d-l Popa Stelian. 

         Primarul comunei citește Regulamentul pentru acordarea titlului de 

“Cetățean de onoare”. 

         D-na consilier Cimpoca Cristina arată următoarele: 

         - rapoartele de activitate ale consilierilor locali nu sunt încărcate pe portal; 

         - aduce în discuție problema câinilor fără stăpân. 

         Primarul comunei propune încheierea unui contract cu o firmă de 

specialitate. 

         - trebuie construită o punte peste gârla Tutana în zona familiei Pănoiu.  

         D-l consilier Bănică Liviu Corneliu vine cu  următoarele propuneri: 

         - de a realiza o parcare la Școala Băiculești; 

         -  plantarea de puieți în cadrul Programului “Școala Verde” cu Școala 

Gimnazială Băiculesti.  

         D-l consilier Radu Marian propune introducerea traseul transport persoane 

pe ruta Curtea de Argeș - Zigoneni 

         Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va 

avea loc pe data de 27 03 2023, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal  al sedintei ordinare din data de 27 02 2023; 

2. Depunere jurământ d-l consilier Mateescu Daniel; 

3. Proiect hotărâre aprobarea contului  de execuţie a bugetului local 2022– 

primar; 

4. Proiect hotărâre aprobare marcare lemne foc – primar;                          

5. Proiect hotărâre aprobare  număr burse elevi – primar; 

6. Proiect hotărâre aprobare  strategie asistență socială – primar; 

7. Proiect hotărâre regulament organizare și funcționare aparat specialitate 

primar  – primar; 

8. Diverse 

 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

            MARIAN   RADU                                            ION SERGHIE   


